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Мањи увоз хране у време економске кризе помогао руским произвођачима, јер се
повећава учешће домаћих производа на тржишту, рекао председник Медведев.

  

Руски председник Дмитриј Медведев изјавио је да је смањење увоза хране у време
економске кризе помогло руским произвођачима и да ће се повећати удео домаћих
производа на руском тржишту.

  

Медведев је у интервјуу руском Првом каналу рекао да су руски произвођачи повратили
тржиште после навале увоза 1990-их.

  

Интервју је уследио после спора с Белорусијом одакле је Русија забранила увоз млечних
производа и забране увоза меса из делова САД због страха од новог грипа.

  

Медведев је рекао је да је мањи увоз током светске финансијске кризе помогао руским
проивођачима и предвидео да ће сразмера увозног меса пасти с једне трећине у прошлој
години на једну четвртину ове.

  

Истакао је и да је руска пољопривреда боље припремљена за финансијску кризу него
индустријски сектор захваљујући делом "националном пројекту" у пољопривреди који је
покренуо претходни председник Владимир Путин.

  

Напоменуо је да ипак да руско млеко и месо не заузимају део домаћег тржишта колико
би он хтео.

  

"Сваки народ је навикнут на своје производе; можда је то разлог што неки кажу да су
страни производи бољег квалитета, али већина наших грађана верују да је наша храна
укуснија", рекао је Медведев у интервјуу који је емитовао руски Први канал.
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Руски председник је рекао да у његовом дому увек једу домаћу храну.  "Ја сам, на
пример, увек сматрао да је страни сладолед безукусан", додао је Медведев.

  

(РТС)
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